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Město Kyjov 
Komise sociální a zdravotní 

 

Zápis z jednání č. 5 / 2019 
 

Datum konání:  13. srpna 2019 

Místo konání:  Městský úřad Kyjov, malá jednací místnost 

Přítomni:   (viz prezenční listina) 

                                    prim. MUDr. Soňa Koenigová, Ing. Marie Gustyová, MUDr. Jan Felsinger, 

MUDr. Luděk Šimeček, Ing. Vladimír Měchura, Zdeněk Zálešák,                 

MUDr. Jaroslav Kliment, Zdenka Měsíčková, MUDr. Alena Černeková 

Omluveni: PhDr. Jana Trnečková , MBA, LL. M, Mgr. Hana Čamlíková                    

Neomluveni: Hana Vrtková, Karla Zbořilová, MUDr. Ludmila Cvrkalová 

Hosté:   Bc. Jana Novotná 

Zapisovatel(ka):  Mgr. Jaroslav Řihánek, MBA 

Ověřovatel(ka):        prim. MUDr. Soňa Koenigová, Ing. Marie Gustyová 

Čas jednání:   15:00 – 16:00 hod. 

Program jednání:  

 

1. Schválení aktualizované „Minimální sítě sociálních služeb v ORP Kyjov pro rok 2020“           

a jejího financování 

2. Projednání žádosti o dotaci pro organizaci Zdislava Veselí, z.ú. 

3. Různé 

 

 

Průběh jednání:   

Projednání a odsouhlasení programu jednání. 

Hlasováno: 9-0-0 

 

Navržení a odsouhlasení ověřovatelů zápisu z jednání. Navrženi prim. MUDr. Soňa Koenigová               

a  Ing. Marie Gustyová. 

Hlasováno: 9-0-0 
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1. Sociální a zdravotní komise projednala aktualizovanou „Minimální síť sociálních služeb 

v ORP Kyjov pro rok 2020“ a její financování. Bylo předloženo několik návrhů, jak je 

možné financovat síť služeb v rámci ORP Kyjov. Vždy se jednalo o výši prostředků, které 

je možné uvolnit na spolufinancování nákladů služeb zařazených do sítě ORP Kyjov.  

 

Po projednání byly předloženy dva návrhy řešení financování sociálních služeb. Jeden 

návrh byl financovat Minimální síť sociálních služeb ve stejné výši jako v roce 2019, čili 

bez jakéhokoli navýšení. Tento návrh nebyl přijat.   

 

Hlasováno: 3-4-2 

 

Dalším návrhem bylo navýšení nákladů Minimální sítě o 10%.  

 

Sociální a zdravotní komise doporučuje RM, aby bylo financování Minimální sítě 

sociálních služeb v ORP Kyjov pro rok 2020 navýšeno plošně o 10% oproti nákladům roku 

2019.  

 

Hlasováno: 6-0-3 

 

2. Dalším bodem jednání bylo projednat žádost Zdislavy Veselí, z. ú. o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu města Kyjova. Sociální a zdravotní komise projednala 

žádost a navrhla hlasovat o nepodpoření této žádosti.  

Sociální a zdravotní komise nedoporučuje RM podpořit finančně tuto žádost. 

  

           Hlasováno: 9-0-0 

 

3. MUDr. Jaroslav Kliment informoval o dalším postupu v realizaci CDZ. Od 1. 7. 2019 CDZ 

v Kyjově nevzniklo a nevznikne. Důvodem je nepodpoření projektu ORP Veselí nad 

Moravou a Hodonín. Přihlásí se znovu po vyhlášení druhého kola pro vznik CDZ.  

 

Dotaz předsedkyně komise na ředitele Charity Kyjov na kolující petici proti zrušení 

Charity. Ředitel Charity Kyjov Ing. Měchura vysvětlil, o co jde.  Od roku 2018 jsou ve 

stávkové pohotovosti zdravotní pracovníci všech charit. Je to důsledkem podfinancované 

zdravotní péče v oblastech, které poskytují charity. Zdravotní pracovníci charit odcházejí 

do nemocnic či jiných odvětví, kde jsou lépe finančně ohodnoceni. Petice je tedy zaměřena 

na zvýšení financí do oblasti zdravotní péče poskytované charitami, protože jinak hrozí 

kolaps těchto služeb a poskytování zdravotní péče.  

 

Dotaz pana Zálešáka, jaký je posun v realizaci sociálního automobilu. V současné době se 

hledají jiné zdroje pro pořízení vozidla, než je veřejná sbírka, která se míjí účinkem. Do 

dnešního dne je na kontě cca 12.000,-Kč.  
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

1. Sociální a zdravotní komise doporučuje RM, aby bylo financování Minimální sítě 

sociálních služeb v ORP Kyjov pro rok 2020 navýšeno plošně o 10% oproti nákladům roku 

2019.  

 

Hlasováno: 6-0-3 

 

4. Sociální a zdravotní komise projednala žádost Zdislavy Veselí, z. ú. o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu města Kyjova.  

Sociální a zdravotní komise nedoporučuje RM podpořit finančně tuto žádost. 

  

Hlasováno: 9-0-0 

 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  

 

Bez úkolů pro členy komise. 

 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Jaroslav Řihánek, MBA 

 

 

 

 

Ověřil:  prim. MUDr. Soňa Koenigová, Ing. Marie Gustyová 

 

 

 

 


